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PROTOKÓŁ NR XXIV/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 17 listopada 2016 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

17 listopada 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1545. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 15 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

3. Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Grójcu           kom. Paweł Kalinowski 

4. Naczelnik Wydziału  

Ruchu Drogowego                                            podinsp. Radosław Kaczmarek 

5. Kierownik Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą                                  asp. szt. Janusz Bogdański 

6. Przewodniczący Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                p. Wojciech Orzeszek 

7. Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów               p. Jan Trzaskowski 

8. Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Gminy 

w osobach:  p. Jakub Dworakowski 

                    p. Mateusz Nowicki 

9. Mecenas U M i G          p. Tomasz Rychlicki 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz 

Pietrucha przedstawił zebranym proponowany porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021.  

c) przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2017 rok 

e) obniżenia ceny sprzeadży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 

2017 rok. 

f) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2017 rok. 

g) zwolnień w podatku od nieruchomości na 2017 rok. 

h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2017 

rok. 

i) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2017 rok. 

j) opłaty od posiadania psów na 2017 rok. 

k) zmiany uchwały nr V/22/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego. 

l) zmiany uchwały nr V/23/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

m) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2017 rok. 

n) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą na 2017 rok. 

o) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017. 

p) zmiany uchwały nr XVI/94/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie zatwierdzenia składu osobowego 

Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił w związku z tym, że Święto 11-Listopada 

przypadło w piątek zawiadomienie na posiedzenie dla radnych zostało nadane w 

poniedziałek, przeprosił za niedopatrzenie pracowników.   

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. W związku z tym, że trwają prace nad zmianą miejscowego 
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planu zagospodarowania przestrzennego miasta zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad w pkt. 7 następujących projektów uchwał: 

 ppkt. r) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach 

nr: 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083 , 937, 938, 939, 940, 941, 753, 755, 757, 

758, 745 oraz części działki nr 800/2 położonych w Nowym Mieście nad Pilicą,  

ppkt. s) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na działkach 

nr 323, 324 oraz części działki nr 322 położonych w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Radna Iwona Lepa wnioskowała o ogłoszenie przerwy w obradach po 

wystąpieniu zaproszonych gości w celu zapoznania się z projektami uchwał. 

Radny Sebastian Stolarek stwierdził, że pięciominutowy czas przerwy w 

obradach do zapoznania się z tymi projektami jest nie wystarczający i 

wnioskował o nie wprowadzanie projektów do porządku obrad  dzisiejszej sesji 

Rady.  

Przewodniczący Rady dodał, że jeżeli jest taka potrzeba to pracownik 

merytoryczny omówi przedłożone projekty uchwał. Jesteśmy na etapie prac nad 

zmianą studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

Zmiany są niezbędne do przeprowadzenia inwestycji. Zmiany zapisów  w 

uchwałach dotyczą m.in. działki stadionu przy ul. Tomaszowskiej, działki 

naprzeciw szpitala nowomiejskiego. W uchwale dotyczącej działki przy szpitalu 

jest zapis o zakazie jej podziału z którą nic nie można zrobić należy 

zagospodarować ją w całości, albo dokonać tej zmiany. Potrzeba dokonania 

zmiany zapisów dotyczy istniejącej (przy ul. Tomaszowskiej) zabudowy w celu 

rozbudowy i zwiększenia liczby lokali socjalnych. Nieścisłości w zapisach, 

które uniemożliwiają realizację inwestycji dotyczą działki przy ul. 

Warszawskiej naprzeciw budynku Gminnej Spółdzielni, działek targowiska 

miejskiego, działki nad rzeką Pilica.  

Pan Burmistrz poparł propozycję radnej Iwony lepa. Do projektów uchwał 

przygotowana jest analiza z którą radni mogą się zapoznać w przerwie obrad 

oraz ocenić czy projekty uchwał poddać pod głosowanie. Niejednokrotnie było 

omawiane przeznaczenie tych działek np. przy planowaniu inwestycji. W celu 

rozpoczęcia prac nad  zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego konieczne jest podjęcie stosownych uchwał.  

  

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad z wprowadzonymi 

zmianami. W głosowaniu jednogłośnie 10 za na stan obecnych na sali 15 

radnych, przeciw - 1, wstrzymało się – 4. Przyjęto porządek obrad.  
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PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z ostatniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku 

z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej 

sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu.  

W głosowaniu jednogłośnie 15 - za na stan obecnych na sali 15 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Pan Burmistrz poinformował, że sołtys wsi Bieliny p. Elżbieta Bors 

zrezygnowała z pełnienia funkcji sołtysa. Na zebraniu wiejskim został wybrany 

nowy sołtys p. Karol Ozimek. Pani sołtys będzie zaproszona na kolejne 

posiedzenie w celu podziękowania za wieloletnią pracę pełnienia funkcji 

sołtysa. Nowy wybrany sołtys Pan Karol Ozimek został nagrodzony oklaskami. 

Następnie Pan Burmistrz złożył w imieniu Swoim obecnych na sali radnych, 

sołtysów, Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącej Rady serdeczne 

życzenia i gratulacje nowo wybranemu sołtysowi oraz życzył, aby zaufanie 

społeczne jakim został obdarzony kontynuował.  

 

Głos zabrał Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Grójcu  kom. Paweł 

Kalinowski. Komendant przekazał, że został wprowadzony projekt jakim jest 

Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa. Za pomocą rozwiązań graficznych 

policja odzwierciedla zagrożenie, które następnie weryfikuje i odpowiednio 

reaguje w celu zapewnienia bezpieczeństwa. Pan Komendant przekazał w jaki 

sposób użytkownik na stronie Powiatowej Komendy Policji w Grójcu może 

posługiwać się mapą i skutecznie z niej korzystać. Poziom bezpieczeństwa na 

terenie powiatu Grójeckiego i Nowego Miasta to nie tylko zasługa 

funkcjonariuszy Policji, ale również zasługa kierownika Posterunku Policji w 

Nowym Mieście, naczelników Policji i kierowników innych Posterunków 

Policji, a także mieszkańców. W ocenie kierownictwa poziom bezpieczeństwa 

się poprawia. Prosił o korzystanie z nowego systemu, którym jest Krajowa 

Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa.  

Następnie głos zabrał Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego  podinsp. 

Radosław Kaczmarek. Naczelnik przedstawił elementy prezentacji jeżeli chodzi 

o zagadnienia prewencyjne Policji, łącznie z wydziałem ruchu drogowego. W 

analizowanym okresie funkcjonariusze odnotowali działania w zakresie 

interwencji domowych,  kolizji drogowych z udziałem nietrzeźwych kierowców. 

Najwięcej funkcjonariusze zatrzymali nietrzeźwych na terenie gminy Warka, 

Nowe Miasto, Mogielnica, Błędów, Chynów. W danym roku łączna liczba 

zatrzymanych kierujących nietrzeźwych to ponad 200 osób.  Na terenie miasta 

Nowe Miasto nie było ofiar śmiertelnych, w tym roku łączna liczba zdarzeń to 
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24. Odnotowano 11 przypadków przekroczenia niedozwolonej prędkości 

podczas jazdy. Pan Komendant podsumowując prezentację pana Naczelnika 

przekazał, że liczby pokazują wyraźnie ilość służb skierowanych z ruchu 

drogowego na teren gminy Nowego Miasta wyraźnie widać, że zdarzeń jest nie 

dużo w porównaniu do ogólnych ilości zdarzeń. Wskazuje to, że Komenda 

Powiatowa Policji również angażuje się w poziom bezpieczeństwa na tym 

terenie. Jeśli chodzi o przestępczość kryminalną poziom wykrywalności jest 

wyższy w porównaniu do roku ubiegłego. Wykrywalność przestępstw 

kryminalnych do których zaliczają się rodzaje przestępstw gospodarczych, 

narkotykowych jest najwyższa na przestrzeni ostatnich trzech lat. Kierownik 

Posterunku Policji Janusz Bogdański sukcesywnie poprawia bezpieczeństwo. 

Natomiast najbardziej uciążliwe w wykryciu kategorie przestępstw to kradzieże, 

kradzieże z włamaniem, kradzieże samochodów, uszczerbek na zdrowiu, 

uszkodzenie rzeczy, bójka czy pobicie. Przestępczość narkotykowa jest tematem 

bardzo trudnym i prosił jeśli są wśród zebranych nauczyciele, pedagodzy szkół, 

aby zwracali uwagę na przestępczość narkotykową w szkołach, a przede 

wszystkim powinniśmy dbać o bezpieczeństwo własnych dzieci. Wskaźnik 

przestępczości z ostatnich trzech latach w tej kategorii obrazuje, że jest wysoki. 

Komendant dodał, że nie tylko funkcjonariusze Posterunku Policji w Nowym 

Mieście dbają o bezpieczeństwo na terenie gminy, ale często służby głównie 

ruchu drogowego, służby patrolowe, kryminalne starają się pomagać w 

utrzymaniu bezpieczeństwa.  

Następnie Komendat zwrócił się z prośbą o zaplanowanie środków w budżecie 

na dofinansowanie zakupu radiowozu i dodatkowe służby w kwocie 40 000zł.  

 

Głos zabrał kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą asp. szt. 

Janusz Bogdański. Dołączył do apelu Komendanta o korzystaniu z  Krajowej 

Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. Następnie przekazał, że wpływają informacje 

niepotwierdzone o zagrożeniu na terenie dawnej Jednostki Wojskowej. 

Odbywają się tam nielegalne wyścigi, spożywany jest alkohol. Jest to obiekt 

zamknięty dozorowany całodobowo przez Agencję Ochrony. Policja nie 

patroluje tego terenu informacje traktowane są jako niepotwierdzone.  

 

Naczelnik  Wydziału Ruchu Drogowego  podinsp. Radosław Kaczmarek prosił 

o przyłączenie się do apelu komendanta. Jeśli chodzi o radiowozy służbowe w 

ruchu drogowym Komenda Powiatowa posługuje się pięcioma radiowozami. 

Trzy radiowozy nie oznakowane jeden nowy radiowóz dzięki przychylności 

władz miejskich i dwa motocykle. Prosił, aby wspomóc policję w jakiś sprzęt, 

pojazdy.  

 

Kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą asp. szt. Janusz 

Bogdański dołączył do apelu. Policja w Nowym Mieście dysponuje jednym 

radiowozem zakupionym przy współudziale samorządu gminy, za który 
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podziękował. Często się zdarza tak, że pojazd jest w innym miejscu i na chwile 

zgłoszenia tego pojazdu nie ma. Prosił o zabezpieczenie środków w budżecie na 

dofinansowanie.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy ewentualne dofinansowanie do pojazdu, który 

pojawi się dodatkowo na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą i 

będzie wyposażeniem jednostki czy będzie przesunięty do Komendy 

Powiatowej. Komendant Kalinowski odpowiedział, że pojazd będzie patrolował 

na terenie Grójca stąd dzisiejsza prezentacja, która przedstawiała, że 25% 

interwencji jest obsługiwane przez Komendę Powiatową. Nie widzi problemu z 

tego tytułu, aby ten nowy pojazd pozostał dla Posterunku Policji w Nowym 

Mieście, ewentualnie wspomoże pojazd, który jest używany przez Komendę 

Powiatową w Grójcu.  

 

Zgodnie z wnioskiem radnej Iwony Lepa, Przewodniczący Rady ogłosił 10 

minutową przerwę w obradach. Radni zapoznali się z przedłożonymi projektami 

uchwał. Po przerwie wznowiono obrady.  

W tym punkcie obrad głos zabrał Przewodniczący Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Wojciech Orzeszek. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że pełni tą funkcję w związku z tym, że 

pani Marta Gonta – Głowacka pełni funkcję dyrektora Miejsko – Gminnego 

Domu Kultury. Ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi nakłada na gminę obowiązek realizowania działań związanych z 

profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych jako zadanie własne 

gminy. Głównym celem profilaktyki jest ochrona dzieci, młodzieży i osób 

dorosłych przed nadużywaniem alkoholu i skutkami jakie z niego wynikają. 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminny Program Przeciwdziałania Narkomani są kontynuacją długofalowych 

zadań realizowanych na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą, których 

podstawowymi priorytetami jest zapobieganie powstawaniu nowych problemów 

alkoholowych, zmniejszenie rozmiarów tych, które aktualnie występują oraz 

zwiększenie zasobów niezbędnych do radzenia sobie z już istniejącymi 

problemami. Programy stanowią merytoryczną podstawą działań 

profilaktycznych, które będą realizowane w 2017 roku. Finansowanie zadań 

zapisanych w programie odbywać się będzie ze środków uzyskanych z opłat za 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, wydzielonych w postaci 

odrębnego budżetu. Na przeciwdziałania alkoholizmowi przeznaczono w 

budżecie kwotę 150 000,00 zł., a na przeciwdziałanie narkomani 5 000,00 zł. 

Główne zadania jakie są realizowane to: 

1. Pomoc terapeutyczna, psychologiczna, w tym utrzymywanie i finansowanie 

punktu konsultacyjnego gdzie 2 razy w tygodniu prowadzi dyżur psycholog. 

2. Udzielanie rodzinom w których występują problemy alkoholowe, a co za tym 

idzie przemoc domowa. 
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3. Dofinansowanie warsztatów profilaktycznych dla szkół, dofinansowanie 

podejmowanych przez instytucje i stowarzyszenia działań związanych z 

profilaktyką, przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie. 

4.Wspieranie środowisk zaangażowanych w promowanie zdrowego stylu życia i 

abstynencji np. wspieranie inicjatyw ,,Nowe Miasto Biega”, dofinansowanie 

organizacji Dnia Dziecka w szkołach sfinansowanie ferii w szkołach, basen, 

kino, lodowisko i innych wyjazdów. 

5.  Dofinansowanie w organizowaniu wycieczek o charakterze profilaktycznym 

dla dzieci i młodzieży z rodzin dysfunkcyjnych, wycieczki profilaktyczne. 

6.Działalność informacyjna i edukacyjna dla dzieci, młodzieży i dorosłych, tj. 

zakup literatury, broszurek, ulotek profilaktycznych 

7.Działalność GKRPA, tj. ustalanie zasad wydania i cofania zezwoleń na 

prowadzenie sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 

miejscu i poza miejscem sprzedaży oraz kontrola przestrzegania zasad obrotu 

tymi napojami, oraz podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem 

przepisów.  

Członkowie GKRPA podejmują czynności zmierzające do orzeczenia o 

zastosowaniu wobec osoby uzależnionej od alkoholu obowiązek poddania się 

leczeniu w zakładzie lecznictwa odwykowego, opiniują wydawanie zezwoleń na 

sprzedaż lub podawanie napojów alkoholowych. 

Wszystkie podejmowane działania są finansowane z środków budżetu gminy. 

Powołana Gminna Komisja wskazuje ,,drogę” wydawania środków. Gminna 

Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ma duży wkład w 

organizowaniu masowych imprez na terenie miasta i gminy, gdyż mieści się to 

w alternatywnym spędzaniu czasu. Dofinansowujemy do organizacji Dni 

Honorackich, Dnia Dziecka i innego rodzaju jakie odbywają się na terenie 

naszego miasta. Wspieramy inicjatywę ,,Nowe Miasto Biega”. Należy 

zauważyć, jaki zakres osiągnęła na przełomie ostatnich lat. Z małej imprezy 

lokalnej zrobiła się dość popularna z udziałem początkujących biegaczy naszej 

gminy, sportowców – amatorów. Zwycięzcy biegu otrzymują nagrody. Impreza 

przyciąga coraz więcej uczestników. Jeśli chodzi o wspieranie inicjatywy 

organizacji Dni Honorackich, wspiera je społeczeństwo, gdzie mogą 

alternatywnie spędzić wolny czas. Dlatego dążenie do kultury i przenoszenie na 

teren Nowego Miasta jest celem społeczeństwa i celowości przeznaczenia 

środków finansowych z budżetu gminy na tego rodzaju inicjatywy. 

Organizowane są również wycieczki m.in. dzisiaj Komisja zadecydowała o 

wyjeździe uczniów  Liceum na spektakl edukacyjny o problematyce dopalaczy. 

Następnie p. Orzeszek jako dzielnicowy naszego terenu zaapelował, aby 

zwrócić uwagę zwłaszcza na domokrążców na grupy przestępcze, które okradają 

osoby starsze. Prosił w podejrzanych sytuacjach informować Policję pod nr tel. 

997. 

Pan Burmistrz podziękował p. Marcie Gonta – Głowackiej, przewodniczącemu 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za zrozumienie 
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potrzeb mieszkańców. Te potrzeby inspirowane są przez nas pracowników 

Urzędu jak również przez was. Podpowiadacie jak zorganizować daną 

uroczystość, imprezę, staracie się aby wydać jak najmniej środków, a impreza, 

żeby była atrakcyjna dla mieszkańców. Jak powiedział p. Orzeszek z małej 

imprezy  lokalnej ,,Nowe Miasto Biega”  gdzie brała udział mała garstka 

uczestników zrobiła się duża impreza w której brało udział około 300 biegaczy. 

Oprócz tego głównego biegu był zorganizowany również dla najmłodszych 

biegaczy. Był to pomysł pana przewodniczącego z którego zrodziło się  święto 

rodzinne. Pan Burmistrz podziękował za zrozumienie potrzeb mieszkańców, 

młodzieży, wychowawców, dyrektorów szkół za uatrakcyjnianie imprez, za 

organizowanie wyjazdów m. in. dla dzieci, które nigdy nie mogły pojechać na 

żadną wycieczkę.  

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że komisja w okresie międzysesyjnym odbyła dwa 

posiedzenia tj. wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady w dniu 03 listopada 

br. oraz posiedzenie komisji w dniu 10 listopada br.    

W dniu 03 listopada br. w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

3.Sekretarz Miasta i Gminy                                           p. Edyta Staniszewska  

4. Pracownik U M i G     p. Teodozja Grudzień 

5. Przewodniczący Rady Miejskiej   p. Tomasz Pietrucha 

6. Przewodnicząca Osiedla Nr 1               p. Helena Pardej 

7.Sołtys wsi Wierzchy     p. Lidia Gaca 

8. Sołtys wsi Godzimierz    p. Ewa Jakubiak 

9. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych                    p. Marian Misztal 

10. Księgowa Zakładu Usług Komunalnych  p. Małgorzata Bzinkowska                                

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący 

Komisji Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się i wydanie opinii do wniosków, które zostały złożone do 

projektu budżetu na 2017 rok. 

2. Zapoznanie się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych o przedłużeniu 

czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W PKT 1 Na wspólnym posiedzeniu komisje analizowały wnioski złożone do 

budżetu. Pani Skarbnik Ewa Bator poinformowała, że w terminie wpłynęły 

wnioski do projektu budżetu na 2017 rok. Wnioski dotyczą m. in. na zadania 

bieżące oraz na zadania inwestycyjne oraz: 



 9 

- udzielenia dotacji dla niepublicznych przedszkoli, 

-  wykonania nawierzchni bitumicznej na drogach lokalnych, wykonanie 

oświetlenia ulicznego, utwardzenie drogi dojazdowej do posesji, modernizacja i 

uzupełnienie oświetlenia ulicznego, budowa boiska sportowego, remont 

świetlicy wiejskiej(w msc. Sacin, Świdrygały, Rosocha), 

- budowa przyłącza do kanalizacji ściekowej, utwardzenie nawierzchni, 

- termomodernizacja budynku komunalnego oraz naprawa dachu (ul. Targowa), 

- budowa placu zabaw (Bieliny), 

- przebudowa drogi gminnej, wykonanie nawierzchni asfaltowej, połączenie 

drogi Bełek - Świdrygały, 

- ułożenie nawierzchni bitumicznej na drodze osiedlowej i przyległych do niej 

miejsc postojowych dla pojazdów (osiedle nr 3), 

- wniosek Zakładu Usług Komunalnych dotyczący wykonania: renowacji trasy 

wodociągowej w kierunku pałacu, renowacja przejścia wodociągowego pod 

drogą wojewódzką nr 728, modernizacja Stacji Uzdatniania Wody ul. Rawska 

wraz z modernizacją studni głębinowych, zakup i zamontowanie agregatu 

prądotwórczego, zakup koparko-ładowarki, 

- ocieplenia i elewacji świetlicy, budowa chodnika (Jankowice), 

- wymiana lamp oświetleniowych, wykonanie studzienki odwadniającej wzdłuż 

drogi powiatowej Żdżary- Domaniewice, 

- utwardzenie poboczy, 

- remont budynku komunalnego, konserwacja oświetlenia ulicznego i 

uzupełnienie go na odcinkach nieoświetlonych, 

- przebudowa drogi i położenie nawierzchni trwałej(Pobiedna), 

- utwardzenie nawierzchni obok garaży przy ul. Warszawskiej, 

- położenie dywanika asfaltowego na drodze Nowe Łęgonice – Bieliny, 

- dokończenia utwardzenia drogi, oczyszczenia poboczy, 

- projekt i wykonanie kanalizacji sanitarnej (ul. Piliczna, Mostowa, Podgórna), 

rozbudowa istniejącego monitoringu, budowa miejsc postojowych przy ul. 

Bielińskiego, wydzielenie i utwardzenie poboczy przy ul. 1 Maja, zakup tablic 

informacyjnych , utwardzenie terenu przed garażami przy ul. Warszawskiej, 

przebudowa łącznika między ul. Warszawską a Targową, modernizacja pobocza 

przy schodach ul. Piliczna, 

- utwardzenia drogi, założenia oświetlenia ulicznego, wymiany tablic 

ogłoszeniowych(Łęgonice), 

- przebudowa drogi Domaniewice-Nowe Miasto, budowa chodnika wzdłuż 

drogi powiatowej, zainstalowanie nowych punktów oświetlenia drogowego, 

zagospodarowanie działki gminnej przy przeprawie promowej(Domaniewice), 

- przebudowa drogi, utwardzenie drogi, zainstalowanie tablicy ogłoszeniowej, 

punktów oświetlenia ( Łęgonice), 

- plan wydatków finansowych Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej, 

- plan wydatków finansowych Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury, 
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- wymiana chodnika, ustawienie dwóch ławek, koszy (odcinek ul. Tomaszowska 

– były stadion Jednostki Wojskowej), 

-  podniesienie i wyasfaltowanie drogi od ul. Szkolnej wzdłuż boiska i bloków 

do garaży  i między garażami do asfaltu przy bl. nr 8, utwardzenie lub 

wyasfaltowanie zjazdu z ul. Warszawskiej na ul. 1- go Stycznia i Świerkową, 

- wniosek dyrekcji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

dotyczący zabezpieczenia środków na zakup sprzętu medycznego oraz napraw 

technicznych i remontów budynków, 

- wykonanie chodnika od ul. Tomaszowskiej do osiedla ul. Wczasowej, 

- wykonanie drogi na ul. Leśnej, 

- dofinansowanie orkiestry dętej w postaci doposażenia w instrumenty, środki i 

materiały biurowe, 

- wniosek Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej dotyczący zabezpieczenia 

środków na zakup szczepionki przeciwko grypie, 

- wniosek Komendanta Powiatowego w Grójcu o zabezpieczenie środków na 

zakup radiowozu i dodatkowe służby. 

Przewodniczący Komisji gospodarczo – Budżetowej dodał, że skala potrzeb jest 

wielka, dotujemy środki dla pogotowia, straży i należałoby również dla policji. 

Zapotrzebowanie znacznie przekracza możliwości budżetu na przyszły rok z 

uwagi na ograniczone środki finansowe należy przygotować projekt zgodnie z 

możliwościami finansowymi budżetu. 

Pan Burmistrz dodał, że całego naszego budżetu nie wystarczyłoby na realizację 

wniosków, które wpłynęły. Będą realizowane zgodnie z waga zapotrzebowania. 

Pan Burmistrz prosił, aby w swoich propozycjach ograniczać się do swojego 

terenu jeśli chodzi o formułowanie wniosków.  

W kolejnym pkt. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Marian Misztal 

poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Zakład przedłożył 

wniosek o przedłużeniu czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Niniejszy wniosek został opracowany zgodnie z obowiązującymi przepisami 

prawa. 

Pracownik U M i G p. Teodozja Grudzień zapoznała z projektami uchwał w 

sprawie: 

- obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2017 rok. 

- obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 2017 

rok. 

- ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2017 rok. 

- zwolnień w podatku od nieruchomości na 2017 rok. 

- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2017rok. 

- zwolnień w podatku od środków transportowych na 2017 rok. 

- opłaty od posiadania psów na 2017 rok.  

- zmiany uchwały nr V/22/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 

dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia 
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wysokości wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego. 

- zmiany uchwały nr V/23/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 

dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Przewodniczący Rady przypomniał o kończącej się umowie administrowaniem 

targowiskiem. Komisja wnioskowała o przygotowanie stosownych dokumentów 

mając na uwadze okres ostatnich trzech lat funkcjonowania targowiska. W 

sprawie targowiska głos zabrał radny Sebastian Stolarek. Na tym posiedzenie 

zakończono. Szczegółowy przebieg posiedzenia zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i dostępny jest w Biurze Rady.  

 

W dniu 10 listopada br. W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

3.Sekretarz Miasta i Gminy                                           p. Edyta Staniszewska  

4. Pracownik U M i G     p. Teodozja Grudzień 

        p. Tomasz Bogacki 

        p. Dorota Gala 

        p. Karolina Morawska  

5. Przewodniczący Rady Miejskiej   p. Tomasz Pietrucha 

6. Przewodnicząca Osiedla Nr 2               p. Karolina 

Lewandowska 

7. Przewodnicząca Osiedla Nr 3                                    p. Zbigniew Loba 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Wyrażenie opinii komisji o zebranych wnioskach, które zostały złożone  do 

projektu budżetu na 2017 rok. 

  3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Odnośnie pkt.2 Komisja Gospodarczo-Budżetowa wyraziła się pozytywnie o 

zebranych wnioskach, które zostały złożone do projektu budżetu na przyszły 

rok.  

W PKT 1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał 

w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. Przewodniczący Komisji 

zakomunikował, że w załączniku nr 2 w planie wydatków rezygnuje się z 

udzielenia pomocy finansowej Starostwu Powiatowemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Falęcice - Nowe Miasto. 
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Następnie p. Skarbnik zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-

2021. Zmiany wynikają ze zmian bieżących w budżecie.  Przewodniczący 

Komisji powiedział, że członkowie komisji na wspólnym posiedzeniu zapoznali 

się z projektami uchwał podatkowych przygotowanych na sesję Rady. I w 

związku z tym nie ma potrzeby omawiania projektów uchwał po raz drugi. Pan 

Burmistrz przedłożył propozycję, aby stawki podatkowe pozostały na tym 

samym poziomie jak w roku bieżącym. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali propozycję Burmistrza.  

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVI/94/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  z dnia 

26 listopada 2015 roku w sprawie zatwierdzenia składu osobowego 

Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Pracownik p. Teodozja Grudzień zapoznała z zestawieniem dochodów i kosztów 

z opłat targowych i szczegółowo omówiła zestawienie.  

Przewodniczący Komisji prosił o przygotowanie informacji o ilości targów, 

ilości miejsc targowania i rzetelności pobierania opłat. Członkowie komisji 

poruszyli problem opłaty rezerwacyjnej  na targowisku.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że do końca roku wygasa umowa z 

administratorem targowiska i należy rozważyć nowy sposób administrowania na 

kolejne lata w administrowaniu.  

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w kwestii formalnej należy przenosić 

sukcesywnie miejsca targowania na ulicach na tereny targowiska. 

Przewodniczący komisji powiedział, że na dzisiejszym posiedzeniu członkowie 

komisji nie wypowiedzą się ostatecznie na temat systemu targowania na 

obecnym targowisku.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Dorota Gala zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2017 rok, 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 

Nowe Miasto nad Pilicą na 2017 rok. 

 Następnie pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Karolina Morawska 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2017.  

Wiceprzewodnicząca Rady wnioskowała o uporządkowanie i udostępnienie do 

ruchu ul. Spacerowej.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, odnośnie ul. Spacerowej projektant wykonał projekt 

kanalizacji burzowej jaki miał przedstawiony na mapach, które jednak 

niezupełnie okazały się zgodne z rzeczywistością dlatego postanowiono, aby 

dokonano należnych korekt.    
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Przewodniczący Rady poinformował, o obradach sesji 17 listopada br. godz. 

12.00. W  imieniu Burmistrza i radnych zaprosił do udziału w obchodach Święta 

Niepodległości Msza Św. o godz. 10.00 w Kościele Parafialnym. Na tym 

posiedzenie zakończono. Szczegółowy przebieg posiedzenia zarejestrowany jest 

na nośniku cyfrowym i dostępny jest w Biurze Rady.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, 

że komisja w okresie międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia tj. wspólne 

posiedzenie Stałych Komisji Rady w dniu 03 listopada br. oraz posiedzenie 

komisji w dniu 10 listopada br.    

Przewodniczący poinformował, że nie będzie czytał protokołu ze wspólnego 

posiedzenia komisji, ponieważ jest tożsamy z protokołem komisji Gospodarczo 

– Budżetowej, który odczytał przedmówca.    

 

W dniu 10 listopada br. w posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy                                   p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Pracownicy Urzędu M i G    p. Dorota Gala  

                                                                                 p. Karolina Morawska 

                                                                                 p. Teodozja Grudzień  

5. Przewodnicząca Rady Osiedla Nr 1                    p. Helena Pardej 

6. Przewodniczący Rady                                         p. Tomasz Pietrucha 

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina –Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Wyrażenie opinii komisji o zebranych wnioskach, które zostały złożone  do 

projektu budżetu na 2017 rok. 

  3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W PKT 1.  Przewodniczący Komisji poinformował o piśmie przedłożonym 

przez Przewodniczącego Rady z prośbą o dokonanie kontroli inwestycji 

gminnych. Następnie komisja wnioskowała o zmiany wprowadzone w porządku 

posiedzenia. W głosowaniu za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.   

Przewodniczący Rady wyjaśnił, wpływają informacje w trakcie i po realizacji 

inwestycji w okresie gwarancyjnym, że pewne prace zostały wykonane nie do 

końca poprawnie lub wymagają stosownych napraw w ramach gwarancji 

udzielonej przez wykonawcę. Pracownicy merytoryczni przygotowali wykaz 

inwestycji zrealizowanych na terenie gminy. Zgodnie z Regulaminem Pracy 

Rady Miejskiej prosił o przeprowadzenie kontroli  w/w miejscach.  
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Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał w 

sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021.  Komisja zapoznała się z projektami uchwał na wspólnym 

posiedzeniu więc nie było ich potrzeby omawiania. Pan Burmistrz przedłożył 

propozycję, aby stawki podatkowe pozostały na tym samym poziomie.  

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali propozycję Burmistrza.  

W PKT 2.  Komisja Rewizyjna wyraziła się pozytywnie o zebranych wnioskach, 

które zostały złożone do projektu budżetu na 2017 rok.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Dorota Gala zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2017 rok, 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 

Nowe Miasto nad Pilicą na 2017 rok. 

Następnie pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Karolina Morawska 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2017.  

Następnie p. Teodozja Grudzień szczegółowo omówiła zestawienie przychodów 

i dochodów z targowiska.  

Pan Burmistrz stwierdził, że w tej kadencji chcielibyśmy uporządkować formę 

działalności targowiska miejskiego. Komisja przychyla się do tego wniosku. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVI/94/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  z dnia 

26 listopada 2015 roku w sprawie zatwierdzenia składu osobowego 

Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. Na tym posiedzenie 

zakończono. Szczegółowy przebieg posiedzenia zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i dostępny jest w Biurze Rady.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo - Społecznej p. Iwona Lepa 

poinformowała, że komisja w okresie międzysesyjnym obradowała trzykrotnie.  

 

W dniu 25 października br., w posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji 

wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy                                   p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

3. Przedstawiciele Towarzystwa Przyjaciół 

Nowego Miasta w osobach: Zygmunt Kalisiński, Barbara Kokoszkiewicz, 

Jolanta Gronowska. 
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4. Przedstawiciele Gminnej Rady Seniorów: Jan Trzaskowski, Zofia 

Dworakowska, Zofia Sarnecka. 

5. Mieszkaniec Nowego Miasta    p. Marian Dziedzic 

Posiedzeniu przewodniczyła p. Iwona Lepa – Przewodnicząca Komisji 

Oświatowo - Społecznej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Współpraca z organizacjami pozarządowymi, budowanie społeczeństwa 

obywatelskiego z Radą Seniorów i Towarzystwem Przyjaciół Nowego 

Miasta. 

2. Sprawy dotyczące ochrony środowiska na terenie miasta i gminy m. in. 

ujawnianie i zwalczanie dzikich wysypisk śmieci.  

3. Kontrola stanu sanitarnego wokół cmentarzy na terenie miasta i gminy.  

4. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt.1 pani Sekretarz przedstawiła zebranym możliwość pozyskiwania tzw. 

miękkich środków na różne cele i możliwość pozyskiwania takich środków 

przez Towarzystwo Przyjaciół również mogłaby dołączyć Gminna Rada 

Seniorów. Chodziło o to, aby zaktywizować Radę Seniorów i pozyskiwać środki 

na wyjazdy na spektakle na prelekcje. Bez utworzenia Stowarzyszenia takich 

środków nie można pozyskać. Więc uznaliśmy, że należy powołać takie 

Stowarzyszenie, które będzie takim głównym beneficjentem. Stowarzyszenie 

może mieć finansowane do 100%  kosztów jakie chcielibyśmy wydać na różne 

cele. Gmina ma ograniczony zwrot tych kosztów bo jeżeli byśmy pozyskali 

środki na jakieś cele to moglibyśmy się spodziewać tylko sfinansowania 60%. 

Mamy w planach wyremontowanie pomieszczenia dla seniorów w związku z 

tym, że jest to liczna grupa osób w naszej gminie. Chcielibyśmy, aby bardziej 

się zaktywizowali, żeby mieli pomieszczenie do spotkań, mogli porozmawiać. 

Żeby nie przebywali tylko w domu bo większość z tych osób to osoby samotne. 

Zaproponowaliśmy, aby do tego Stowarzyszenia przystąpiły osoby z Rady 

Seniorów,  Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta dlatego, że Towarzystwo 

ma bardzo szlachetne cele m.in. za poparciem radnego Czesława Leweckiego 

chcemy wykonać tablicę upamiętniającą poległych nieznanych żołnierzy, 

odnowić pomnik dr Jana Bielińskiego. Na realizację zadań potrzebne są środki, 

a nie zawsze tych środków wystarcza są inne ważniejsze cele.  Na tym 

posiedzeniu zaproponowaliśmy, aby zastanowiły się osoby, które zgodzą się być 

powołane do Stowarzyszenia. Na spotkaniu zostało utworzone Stowarzyszenie  i 

czekamy na rejestrację. Następnie na posiedzeniu omawiane były sprawy 

dzikich wysypisk. Pani Jolanta Gronowska prosiła o uporządkowanie terenu za 

Zakładem Energetycznym – wąwozu.  Pracownik merytoryczny miał się 

zorientować czy wąwóz należy do terenów gminy czy do Wspólnoty Góra. 

Komisja wnioskowała o uprzątnięcie miejsc gdzie śmieci są pozostawione. Pan 

Burmistrz zaangażował Zakład Usług Komunalnych. Pani Barbara 

Kokoszkiewicz prosiła o oczyszczenie fragmentów napisów znajdujących się na 
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słupach podtrzymujących samolot. Następnie komisja prosiła o oczyszczenie 

słupów ogłoszeń na terenie miasta.  

Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowy przebieg posiedzenia 

zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i dostępny jest w Biurze Rady.  

 

W dniu 03 listopada br. odbyło się wspólne posiedzenie komisji więc nie 

będzie się do niego odnosiła ponieważ Przewodniczący Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej już przedstawiał protokół.  

 

W dniu 10 listopada br. na posiedzeniu obecny był p. Burmistrz, p. Sekretarz, 

p. Skarbnik i pracownicy Urzędu.  

Na tym posiedzeniu zapoznaliśmy się z  projektami uchwał przygotowanymi na 

sesje Rady. Wyraziliśmy opinię o zebranych wnioskach, które zostały złożone  

do projektu budżetu na 2017 rok. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W sprawach bieżących komisji członkowie prosili o przygotowanie na kolejne 

posiedzenie komisji informacje o opłatach targowych w gminach ościennych. 

Pracownik p. Teodozja Grudzień przedstawiła informacje o opłatach w gminach 

ościennych, które są inne jak w naszej gminie. Chodziło o to, aby zapisy w 

uchwale zaktualizować.  Następnie głos zabrał Czesław Lewecki, który poruszył 

problem z egzekwowaniem opłaty targowej. Powiedział, że osoby są bardzo 

agresywne nie chcą płacić jest tak, że grożą inkasentom. Komisja zapoznała się 

z kosztami jakie gmina płaci za wyłapywanie psów i utrzymanie ich w 

schronisku. W miesiącu październiku zostało wyłapanych 21 psów koszt jaki 

gmina poniosła to ok. 33 000,00zł. Komisja prosiła o przygotowanie analizy ile 

kosztowałoby np. czipowanie psów oraz prosiliśmy o zorientowanie się ile 

kosztowałaby kastracja tych psów. Wówczas każdy kto ma psa mógłby się do 

takiej akcji dołączyć. Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś prosiła o 

wykonanie przejścia dla pieszych przy ul. Tomaszowskiej – naprzeciw ul. 

Wczasowej. Następnie na posiedzeniu Komisji radna poruszyła problem osób 

starszych samotnych. Prosiła sołtysów o zainteresowanie się czy osobom 

samotnym starszym należy pomóc. Na tym posiedzenie zakończono. 

Szczegółowy przebieg posiedzenia zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i 

dostępny jest w Biurze Rady. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do Przewodniczących Stałych 

Komisji Rady Miejskiej. Nie zgłoszono.  

 

 

PKT 5 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 

29.09.2016 do 17.10.2016r.  

- W dniu 3.10 spotkanie z przedstawicielami telewizji w sprawie spotu 

reklamowego na temat Nowego Miasta, 
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- spotkanie z przedstawicielami Liceum Ogólnokształcącego w sprawie boiska, 

propozycji wynikających z korzystania z boiska, aby było ono najbardziej 

funkcjonalne, 

-  spotkanie z projektantami z firmy, która zajmie się budową boiska przy 

Liceum Ogólnokształcącym, 

- 4.10. udział w konferencji oświatowej w Warszawie z minister p. Zalewską, 

która przybliżyła temat reformy oświaty. Pani minister stwierdziła, że środki 

finansowe na przeprowadzenie reformy będą zaplanowane. Reforma będzie tak 

przeprowadzona, żeby była jak najmniej uciążliwa przede wszystkim dla 

nauczycieli, ale również dla samorządów.  

- w tym dniu nie uczestniczył na spotkaniu w Klubie Seniora, z przyczyn takich, 

że uczestniczył w konferencji. Na tym spotkaniu p. Burmistrza reprezentowała 

p. Dorota Gala.  

- 5.10. spotkanie z przedstawicielem Wolontariatu Dobre Serce, które dotyczyło 

zoorganizowania dużej gali dla ofiarodawców, którzy przeznaczają duże środki 

finansowe oraz organizują paczki dla potrzebujących w okresie świątecznym.  

- w tym dniu udział w obchodach Dnia Seniora. Gościliśmy Seniorów z różnych 

miejscowości. Pan Burmistrz podziękował ks. Sylwestrowi Biernatowi, siostrze 

miejscowego zakonu  za przygotowanie programu artystycznego.  

- w tym dniu spotkanie z Radą Społeczną SP ZOZ. Dowiedzieliśmy o kolejnych 

problemach w naszym szpitalu, odczytany został audyt. Wnioski zostały 

przesłane do Starostwa Powiatowego. 

- 6.10. jubileusz 10-lecia nadania im. Karola Wojtyły Publicznemu Gimnazjum. 

Msza Św. z udziałem bpa. Dziuby. 

- 8.10. odbyło się uroczyste wręczenie medali za pożycie małżeńskie. W tym 

roku zorganizowane spotkanie gościło 11 par. Spotkanie zakończyło się 

poczęstunkiem w Dworku nad Pilicą u p. Linkiewicza.  

- 12.10. obchody Dnia Edukacji Narodowej. W tym dniu wraz z p. 

Przewodniczącym Rady udział w Szkole Podstawowej w Nowym Mieście. 

W kolejnych dniach udział w szkołach w Publicznym Gimnazjum, Publiczna 

Szkoła Podstawowa w Żdżarach, Liceum oraz w szkole Specjalnej Ośrodka 

Szkolno - Wychowawczego.  

- 14.10 spotkanie z projektantem kanalizacji ul. Piliczna, ul. 1 – Maja, ul. 1- 

Stycznia oraz ul. Warszawska, 

- spotkanie Lokalnej Grupy Działania, 

- spotkanie w naszym Urzędzie z Marszałkiem Senatu Stanisławem 

Karczewskim, posłem Markiem Suskim oraz z Ministrem Obrony Narodowej 

Antonim Macierewiczem w sprawie przywrócenia Jednostki Wojskowej. 

Odczytano rozkaz pana ministra. Wpływają informacje Agencji Mienia 

Wojskowego o pracach, szczegóły opisane są w gazetach lokalnych.  

- 17.10. spotkanie z projektantami firm w sprawie inwestycji na boisku, oraz 

zagospodarowania terenu nad Pilicą i terenu w Domaniewicach,   
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- spotkanie z dowódcą w Jednostce Wojskowej Ogrodzieniec w sprawie 

organizowania uroczystości Święta 11 – Listopada, 

- spotkanie z przedstawicielami telewizji w sprawie filmu o Nowym Mieście. 

Ustalono, że będą to trzy filmy reklamowe o emisji będziemy informować, 

- 19.10. spisywanie aktów notarialnych, 

- spotkanie w sprawie prowadzonej inwestycji gazyfikacji miasta. Przekazane 

zostały uwagi mieszkańców miasta, 

- spotkanie w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego i zmiany 

zapisów niektórych działek, 

- 20.10. spotkanie z Zarządem Powiatu w Grójcu  w sprawie inwestycji na 

terenie naszej gminy, 

- udział w spotkaniu w Nadleśnictwie Głuchów na temat wspólnie 

prowadzonych inwestycji na terenie naszej gminy. Wspólna inwestycja została 

zakończona przebudowa drogi powiatowej Nowe Miasto – Ulów, 

- spotkanie z przedstawicielami Wojskowego Zarządu Infrastruktury dotyczące 

zagospodarowania naszej Jednostki Wojskowej, 

- 21.10. spotkanie w sprawie oszczędności energii elektrycznej. Wpływają 

propozycje firm na temat oszczędności energii elektrycznej – ulicznej. Na 

terenie gminy na bieżąco wykonywane są konserwacje i wymieniane lampy na 

energooszczędne. Należy rozważyć zmiany z tradycyjnych żarówek na lampy 

ledowe, które są dużo droższe, ale w użytkowaniu tańsze,  

- spotkanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

- spotkanie z Komendantem Policji Powiatowej w Grójcu Robertem Faryną, na 

którym została przekazana propozycja zakupu radiowozu, 

- spotkanie Lokalnej Grupy Działania w Pniewach w sprawie składania 

wniosków, które mogą być współfinansowane przez Lokalną Grupę Działania, 

 -  24.10. spotkanie w Radomiu wręczenie odznaczeń dla nauczycieli oraz 

spotkanie z burmistrzami dotyczące reformy edukacji, 

- 26-27.10. udział w Mazowieckim Kongresie Obszarów Wiejskich w 

Warszawie, spotkanie Marszałkiem Struzikiem oraz pracownikami Urzędu 

Warszawskiego, 

- 28.10. spotkanie z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazownictwa. Pan 

burmistrz poinformował, że przeprowadził rozmowy na temat możliwości 

gazyfikacji w nieco inny sposób niż teraz jest wykonywane w naszym mieście. 

Pojawiła się szansa, że w przyszłości Nowe Miasto będzie mieć gaz z rury nie 

ze zbiorników. Taka możliwość istnieje.  

- spotkanie z firmą Konsalnet w sprawie zabezpieczenia budynku 

podlegającemu naszemu Urzędowi, 

- w tych dniach dokonywane były różne objazdy gminy, 

- 31.10. objazd wszystkich miejscowości, dokonywanych inwestycji, napraw, 

remontów, 

- 2.11. spotkanie z projektantami firm dotyczących projektów terenu 

Domaniewice, nad Pilicą oraz projektu sportowego, 
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- udział w wywiadzie dla uczniów Liceum, związku z tym, że powołana została 

lokalna gazetka Liceum.  

- 3.11. spotkanie ZGGW w Warszawie dotyczące inwestycji nad Pilicą,  

- 4.11. spotkanie z przedstawicielami Straży Pożarnej, Komendantem, Prezesem 

w sprawie wykorzystania środków budżetu straży w planie wydatków na 

przyszły rok i  planu szkoleń strażaków, 

- spotkanie z redaktorem naczelnym  Echa Dnia z Radomia w celu współpracy. 

Do tej pory nasza gmina w tej gazecie się nie reklamuje, 

- 7.11. spotkanie w Starostwie  Powiatowym wójtów, burmistrzów. Spotkanie 

było poświęcone tematowi możliwości prowadzenia wspólnych inwestycji 

drogowych oraz współfinansowania szpitali. Budżet starostwa nie pozwala na 

współfinansowanie inwestycji 50% na 50% . Starosta wystąpił z propozycją, aby 

współfinansowanie było większe ze strony samorządów, mniejsze ze strony 

powiatu. Nie było to przychylnie odebrane przez żadnego wójta, burmistrza. 

Jeśli chodzi o pomoc szpitalom, każdy z samorządów przeznaczał w tym roku 

jakieś środki na zakup urządzeń i udzielił wsparcie bezpośrednie. Pan Burmistrz 

przypomniał, że gmina udzieliła szpitalowi wsparcia zwolnienia z podatku od 

nieruchomości oraz wsparcia finansowego w kwocie 100 000,00zł., dla 

porównania samorząd w Grójcu udzielił takiego samego wsparcia finansowego 

dla szpitala w Grójcu. Wójtowie, burmistrzowie wypowiedzieli się za 

nieudzielaniem kwot dotacji dla szpitali zarówno jednemu jak i drugiemu z tego 

względu, że te duże braki, które występują w tych szpitalach zostały przez kogoś 

wykonane i należałoby te osoby pociągnąć do odpowiedzialności. Natomiast my 

nie możemy pokrywać tych zadłużeń, kredytów, które zostały przez kogoś 

zaciągnięte środkami z naszych budżetów, które są bardzo okrojone, 

- 8.11. spotkanie organizacyjne związane z organizacjami uroczystości Święta 

11 – Listopada. Omówiony został program uroczystości z przedstawicielami 

Jednostki Wojskowej z Ogrodzienic, 

- spotkanie z projektantami firm zagospodarowania terenu  nad Pilicą, boiska  

przy Liceum, 

- spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie szkolnictwa po wprowadzeniu 

reformy, 

- 9.11. spotkanie z projektantem, wykonawcą w sprawie kanalizacji ul. 

Tomaszowskiej. Gmina przystąpiła do realizacji tego zadania pojawiło się wiele 

problemów na drodze kanalizacji. Projektant próbuje opracować nowy projekt 

części tej kanalizacji. Jeśli warunki atmosferyczne pozwolą firma będzie 

kontynuowała prace, 

- 10.11. udział w posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej, 

-11.11. udział w uroczystościach Święta Niepodległości. Pan Burmistrz 

podziękował radnym, sołtysom, mieszkańcom, pocztom sztandarowym, za 

udział w obchodach uroczystości,  

- 15.11. objazd dróg gminnych – droga Sańbórz, 



 20 

- spotkanie z konserwatorem w kwestii zagospodarowania terenu przy parku 

oraz prowadzonej inwestycji gazowej, 

 - 16.11. spotkanie z przedstawicielami spółki wykonującej prace gazyfikacyjne. 

Pan Burmistrz dodał, że został ogłoszony przetarg na odśnieżanie dróg 

gminnych. W tym roku obszar gminy został podzielony na dwa rejony. Do 

jednego zadania zgłosiła się jedna firma, która złożyła korzystną ofertę i spełniła 

wymagania w tym zakresie. Natomiast na drugie zadanie wpłynęły dwie oferty 

w wyniku przetargu wyłoniono tańszą ofertę. 

Poinformował, że w Wielkiej Brytanii zmarł właściciel pałacu nowomiejskiego 

p. Bławdziewicza, pod koniec listopada zostaną sprowadzone prochy do kraju i 

zostanie pochowany na cmentarzu w Nowym Mieście. O ceremonii 

pogrzebowej poinformuje ks. Proboszcz. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do p. Burmistrza dotyczące 

sprawozdania okresu międzysesyjnego.  
 

 

Radna Iwona Lepa podziękowała w imieniu swoim, mieszkańców za 

udostępnienie parkingu w Dniu Święta 11-Listopada, uporządkowanie terenu 

wokół muru cmentarnego i  wykonanie chodnika z destruktu, uprzątnięcie  

starych gałęzi,  za starania przywrócenia jednostki wojskowej.  

Pan Burmistrz odpowiedział, jeżeli chodzi o uporządkowanie terenu przy 

cmentarzu podziękował pracownikom Zakładu Usług Komunalnych. 

Podziękował za podziękowania od mieszkańców wsi Pobiedna za wykonanie 

odcinka drogi. 

 

Radny Sebastian Stolarek podziękował p. Burmistrzowi za zaangażowanie się za 

podjęte działania, żeby nasza gmina się rozwijała. Temat jednostki wojskowej 

przewija się od wizyty Ministra Obrony Narodowej Antoniego Macierewicza. 

W związku z tym zapytał czy do Nowego Miasta wraca wojsko i w jakim 

zakresie: drużyna, pluton, kompania, kadra, dywizjon takie pytanie otrzymuje 

od mieszkańców, czy będzie to rzeczywiście  ,,zastrzyk” dla miasta i jego 

rozwoju. Czy jest to cały czas marketing polityczny, który zwodzi nas 

mieszkańców. Prosił o odpowiedzieć w jakim zakresie ma wrócić jednostka na 

teren Nowego Miasta. 

Pan Burmistrz podziękował za podziękowania natomiast, jeżeli radny był na 

spotkaniu z panem ministrem to powinien wywnioskować wiele rzeczy, nie 

powinno to być pytanie do burmistrza tylko radny powinien przekazać 

mieszkańcom to co powiedział minister odczytując rozkaz. Pan minister 

przekazał w jakiej formie do nas wróci jednostka natomiast pan burmistrz nie 

będzie wyręczał pana ministra i określał w jakiej formie. Pan Minister 

poinformował, że jednostka wróci w trzech formach odbyło się szereg spotkań, 

burmistrz nie występuje jako strona wojskowa i w spotkaniach nie uczestniczył. 

Natomiast odbyło się spotkanie z komisją infrastruktury w celu zapoznania 

wytyczenia granicy lotniska, które po roku 2000 nieco uległo zmianie. Odbyło 
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się spotkanie w sprawie przystąpienia co do ogrodzenia jednostki, o formie 

przekazania na rzecz Ministerstwa Obrony terenów leśnych, które przylegają do 

granicy jednostki. Odbyło się spotkanie związane ze współpracą z naszą gminą 

dotyczące spraw wodociągu i kanalizacji.  

 

PKT 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował o pismach, 

które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej: 

- z dnia 07.10.2016 roku uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w Radomiu Nr Ra.337.2016 z dnia 30 września 

2016r. w sprawie opinii o przedłożonej Informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy, kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, a także o 

przebiegu realizacji planów finansowych instytucji kultury. 

- pismo z dnia 30.09.2016r. w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Grójcu z 

dnia 19 września 2016 roku odnośnie planowanej trasy elektroenergetycznej 

sieci przesyłowej przez teren Gminy Grójec. 

- z dnia 31.10.2016r. pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu o 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych. 

- z dnia 11.10.2016r. pismo od Wojewody Mazowieckiego dotyczące 

przedstawienia wyników analizy oświadczeń majątkowych złożonych za 2015 

rok Burmistrza Pana Mariusza Dziuby – uzupełnienie braków wykazanych w 

analizie, Przewodniczącego Rady Pana Tomasza Pietruchy – bez uwag. 

- z dnia 07.10.2016r. propozycja SP ZOZ w Nowym Mieście w sprawie 

zorganizowania bezpłatnych szczepień przeciwko grypie. 

- pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 11.10.2016r. dotyczące przybliżenia 

problematyki planowania przestrzennego. 

- z dnia 25.10.2016r. wniosek Zakładu Usług Komunalnych w kwestii 

przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą. 

- z dnia 23.11.2016r. podziękowanie za poparcie dla stanowiska nr 39 Związku 

Gmin Śląska Opolskiego wobec rządowego projektu ustawy dotyczącej 

likwidacji gimnazjów. 

- pismo z dnia 24.10.2016r. w sprawie usunięcia z nowomiejskiego rejestru 

nazwy ulicy i placu. 

-  z dnia 25.10.2016r. prośba Zakładu Usług Komunalnych o interwencję u 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą w sprawie uregulowania należności z tytułu dostawy wody i 

odbioru nieczystości ciekłych. 

- z dnia 04.11.206r. pismo Tomasza Pietruchy Przewodniczącego Rady w 

sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli inwestycji 

gminnych. 
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- z dnia 14.11.2016r. prośba o poparcie czterech uchwał -  apeli o uchylenie 

Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 19 lipca 2016r. w częściach 

dotyczących zmiany granic Gmin: Dobrzeń Wielki, Dąbrowa, Komprachcice i 

Prószków. 

- z dnia 15.11.2016r. pismo od Sztabu Ratownictwa Społecznej Sieci 

Ratunkowej w sprawie oferty objęcia opieką osób niesamodzielnych na terenie - 

- 15.11.2016r. projekt uchwały budżetowej na 2017 rok wraz z niezbędnymi 

informacjami i uzasadnieniem oraz projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2017-2022 z objaśnieniami przyjętych wartości. 

Następnie Przewodniczący Rady podziękował za przygotowanie i udział w 

uroczystościach Święta 11- Listopada. Rada Miejska w dowód szacunku i 

uznania otrzymała ryngraf od dowódcy 1. Grójeckiego Ośrodka 

Radioelektronicznego płk. Andrzeja Kozery. Temat wojska podczas 

uroczystości w naszym kościele to dla nas największe wydarzenie nie stawiam  

żadnych złudzeń wątpliwości o tym też wspomniał p. Burmistrz. Bezwzględnie 

należy podkreślić, że jest to zasługa p. Burmistrza, Radnych Rady Miejskiej VII 

kadencji nie udałoby się tego zrealizować bez wstawiennictwa, pomocy i 

zaangażowania Marszałka Senatu RP Stanisława Karczewskiego. A więc czy się 

to komuś podoba czy się nie podoba realizujemy to co się udaje zrealizować w 

tej kadencji i wierzymy, że to wpisze się na trwałe w karty historii Nowego 

Miasta i spowoduje rozwój naszej społeczności. Pan Burmistrz wspomniał o 

realizacji zadania budowa drogi w kierunku – Ulowa, która była możliwa dzięki 

realizacji i zaangażowaniu p. Burmistrza tylko i wyłącznie radnej Powiatu 

Annie Steczkowskiej. Ciężko natomiast było uzyskać udział Starostwa 

Powiatowego w Grójcu, abyśmy mogli to zadanie zrealizować.  

Przewodniczący Rady zapytał obecnych na sali czy są pytania. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady zaproponował, że po odczytaniu trzech kolejnych 

projektów uchwał ogłosi 5 minutową przerwę. Projekty uchwał szczegółowo 

omawiane są na posiedzeniach komisji na które zaprasza. Przy odczytaniu 

projektu uchwały będzie pytał radnych, czy do omówienia projektu uchwały jest 

potrzeba zapraszania pracownika merytorycznego i po raz kolejny je omawianie.   

 

Radna Iwona Lepa prosiła, o wprowadzenie zmiany w porządku obrad ze 

względu na obszerność dzisiejszego materiału sesyjnego i obecność 

przedstawicieli Młodzieżowej Rady Gminy. Aby w tym punkcie podjąć 

stosowną uchwałę w sprawie zmiany składu osobowego Młodzieżowej Rady. 

Przewodniczący Rady przedstawił uczniów Liceum składu osobowego  

Młodzieżowej Rady. Obecnych powitano oklaskami.   

 

 PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.  
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Skarbnik p. Ewa Bator omówiła załączniki oraz uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/160/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016 – 2021.  

Skarbnik p. Ewa Bator omówiła załączniki oraz objaśnienie do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/161/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 7c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf opłat 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/162/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowino obrady. 

 

PKT 7d 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała 

zebranym projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

podatku rolnego na 2017 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/163/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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PKT 7e 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała 

zebranym projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do 

celów wymiaru podatku leśnego na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/164/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała 

zebranym projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek w podatku od 

nieruchomości na 2017 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/165/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7g 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała 

zebranym projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/166/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7h 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2017 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/167/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy w tym punkcie są pytania do p. Burmistrza, 

ponieważ nie może uczestniczyć w dalszej części obrad sesji. Nie zgłoszono. 

 

PKT 7i 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 
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wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/168/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/169/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7k 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/22/2015 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso od podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/170/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7l 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/23/2015 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/171/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 7m 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowe Miasto nad Pilicą 

na 2017 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/172/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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PKT 7n 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2017 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/173/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7o 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/174/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7p 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/94/2015 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie 

zatwierdzenia składu osobowego Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/175/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

PKT 7r 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na 

działkach nr: 2198, 295/8, 295/3, 131/1, 2083 , 937, 938, 939, 940, 941, 753, 

755, 757, 758, 745 oraz części działki nr 800/2 położonych w Nowym Mieście 

nad Pilicą.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 
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wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/176/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7s 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą na 

działkach nr 323, 324 oraz części działki nr 322 położonych w Nowym Mieście 

nad Pilicą.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIV/177/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 9 

Przewodniczący Rady przypomniał, że radni pracują nad projektem uchwały 

budżetowej oraz zaprosił do wzięcia udziału w posiedzeniach komisji.  

 

 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

  

   

Protokółowała        Przewodniczył  

                  Przewodniczący Rady 

Marzena Białas                                 mgr Tomasz Pietrucha 


